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Protokoll extra Älgmöte  i ASA ÄLGSKÖTSELOMRÅDE i Fraggahults 

Bygdegård den 15 oktober 2012. 

 
Samtliga jaktlag var representerade förutom  Asa Kronopark 910, Lokevägen,  Odenslund, 

och Älmefall. 

 

1. Ordförande öppnade mötet 

 

2. Till att leda mötet valdes Emil Lagerqvist, till sekreterare Krister Bengtsson. 

      Till att justera dagens protokoll valdes Mats Gylfe och Niclas Kanstedt. 

 

3. Godkändes upprättad röstlängd. 

 

4. Utfärdad kallelse godkändes. 

 

5. Förslag till dagordning godkändes. 

 

6. Det extra Älgmötet har tillkommit för att diskutera ev. ändring av beslutade  

avskjutningsregler.  

        

            Ordf. Emil Lagerqvist inledde med att påminna om basinsamlingen till  

            forskarna. Innebär att livmoder från hondjur skall tas tillvara och käkar 

            på såväl hondjur som tjurar skall lämnas in med halva underkäken till forskarna och        

            halva till Arne J., Lönsås, för åldersbestämning. Forskarnas material skall lämnas   

            frusna till Anders Hågeryd eller går det också att lämna till Åke Svensson, Fraggahult. 

  

Samtliga närvarande jaktlags representanter informerade om hur jakten avlöpt  

till dato, samt deras uppfattning om tillgången på älg.                                   

 

Konstaterades att efter en veckas jakt har 7 vuxna djur nedlagts, 3 hondjur och 

4 tjurar. Dessutom 4 kalvar.                                                                           Se bilaga 1. 

 

Tillgången på älg varierar kraftigt inom älgskötselområdet, enligt gjorda 

observationer. Mycket god tillgång rapporterades från Asa Kronopark 451 som 

hade hela 43 observationer första jaktdagen. Normal tillgång rapporterade Asaryd, 

Baggansås, Skogsvårdsgården, Kråketorp och Hjälmaryd-Silkeryd. 

Sköt fullt på vuxna på sina första jaktdagar gjorde Asa Kronopark  Östra,  Kråketorp-

Holmeshult och  Skogsvårdsgården. 

 

            Låg tillgång rapporterade Allgunnen Östra, Hångeryd, Sjöända och Lönsås. 

 

            Avskjutningsreglerna. 

Den omdiskuterade delen gäller fredandet av ko med enkelkalv. 

            Efter en livlig debatt blev det omröstning, vilken på begäran av Skogsvårdsgården   

            blev sluten 

 

Förslag 1; Ko med enkelkalv skall vara fredade under tiden för vuxenjakt. 

 

Förslag 2: Enkelkalv skall vara tillåten att skjuta efter första jaktveckan. 

                 Kon skall ej skjutas – åtminstone inte vid samma tillfälle. 
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. 

 

Huvudsakliga argument för förslag 1;  Vi har för lite älg. Produktiva kor skall 

inte skjutas. Älgobs och spillningsinventering  ej tillförlitliga. Observationer  

på egna marker är mer korrekta. 

 

Huvudsakliga argument för förslag 2;  Älgstammen överensstämmer med älg- 

skötselplanen och för att klara målet med kalvavskjutningen bör enkelkalv få 

fällas. Daglig rapportering så att inte för många hondjur fälls finns redan. 

 

            Röstningen utföll så att förslag 1;  12 röster och förslag 2; 5 röster. 

 

            De ändrade avskjutningsreglerna återfinns i  den reviderade 

           ”Jaktledarens Lathund”                                                                                  Se bilaga 2. 

 

 

            Systemet med daglig rapportering av fällda djur har fungerat bra. Viltdata uppdateras 

            dagligen med inkomna uppgifter. 

 

 

7.   Ordf. tackade de närvarande och avslutade mötet. 

 

 

………………………………… 

Krister Bengtsson, sekr. 

 

 

      Justeras: 

 

 

      ……………………………….. 

      Emil Lagerqvist, ordf. 

 

 

 

       …………………………………………………………………………………………. 

      Mats Gylfe                                                                     Niclas Kanstedt 

 

  

 

 

 


